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SIEPT 2. 5. Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Agrárminisztériumot vezető miniszterhez

,,Mészáros Lőrinchez került a tolcsvai muzeális aszúkészlet?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Azt tudjuk a NER-lovagokról, hogy szeretik a régi csecsebecséket és a magyar történelem

sajátossága, hogy a közvagyont kellő pofátlansággal szeretik szétlopni az éppen aktuális

rezsim gazemberei. De térjünk is gyorsan vissza a jelenbe, egészen pontosan Tolcsvára, ahol a

Nemzeti Borkincstárban őrzik azt a borkészletet, amelynek vizsgálatai még folynak, de mind

anyagi, mind szimbolikus értéke már-már felbecsülhetetlen.

Az állam - nagyon helyesen - másfél milliárd forintot különített el a tárolópince felújítására

és muzeális borok bemutatásának a kialakítására. Ehhez a készlet egy részét el ,,kellett"

szállítani, természetesen nincs is erre jobb hely, mint a nemzet gázszerelőjének érdekeltségébe

tartozó tarcali Andrássy Kúria borpincéje. Reméljük, a múlt szelleme amolyan ,,kunbélásan"

nem kacsint vissza.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen biztosítékokat kaptak

az illetékes szervek a tarcali Andrássy Kúria üzemeltetőitől vagy tulajdonosaitól arra

vonatkozóan, hogy a muzeális borkészlet odaszállított részét megfelelően fogják tárolni,



azt felhasználni nem fogják, illetve minden palack visszakerül a felújítást követően a

Nemzeti Borkincstárba?

Várom érdemi válaszát!

Budapest,2018. szeptember 24.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő


